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BIERNIK

BIERNIK, RODZAJ MĘSKI NIEŻYWOTNY (WYJĄTKI Z KOŃCÓWKĄ "-A")

TAŃCE

1.	 Ta para przepięknie tańczy _________________________________ walc wiedeński.
2.	 Na studniówce uczniowie w Polsce zawsze tańczą _____________________ polonez.

MARKI SAMOCHODÓW

3.	 Muszę kupić samochód. Myślę, że kupię _________________________________ pomarańczowy ford.
4.	 Lubię _________________________________ mój fiat. Jest stary, ale nigdy się nie psuje. 
5.	 Mój sąsiad ma _________________________________ nowy mercedes. To bardzo ładny samochód.

NAZWY WALUT

6.	 Chcę zamienić _________________  dolar na _________________ funt. Czy mogę to zrobić w tym kantorze?
7.	 Skończyły mi się drobne. Mam w portfelu tylko _________________________________ jeden cent.

ŻYWNOŚĆ

8.	 Poproszę _________________________________  duży hamburger i porcję frytek.
9.	 Na śniadanie zawsze jem _________________________________ francuski rogalik.
10.	 Dziś na obiad zrobię  _________________________________ kotlet schabowy i mizerię.

OWOCE

11.	 Wolę _____________________ ananas niż _____________________ grejpfrut.
12.	 Zawsze jem _____________________ banan z płatkami śniadaniowymi.
13.	 Ze wszystkich owoców najbardziej lubię _____________________ arbuz.

WARZYWA

14.	 Co wolisz? _____________________ pomidor czy _____________________ ogórek?
15.	 Czy lubisz _____________________ por? Ja nie lubię pora, ale bardzo lubię _____________________ ziemniak.

GRY

16.	 W co wolisz grać? W __________________ tenis, __________________ golf czy __________________ squash?
17.	 Wieczorami bardzo lubię grać w _____________________ brydż z przyjaciółmi.

UŻYWKI

18.	 Czy masz ochotę na _____________________ drink? 
19.	 Co wolisz? Wino musujące czy _________________________________ zimny szampan?
20.	 - Zapalisz _____________________ skręt? - Nie, dziękuję. Wolę _____________________ papieros.

Niektóre rzeczowniki męskie nieżywotne przyjmują w bierniku końcówkę dopełniacza - "-a".  
Większość z nich to zapożyczenia. Często zdarza się, że rzeczowniki te mają dwie formy biernika: formę z 
końcówką "-a" i formę równą mianownikowi, np.: grejpfrut, ananas, arbuz, ziemniak, szampan ...

Proszę wpisać właściwą formę. 
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